
Antwoord van wethouder William van Ommen op de (rond)vraag in de raadscommissie 
van 20 september over de berekening van de kapitaallasten in relatie met de actuele 
rente van Businesscase IKC De Lichtbron.

 

“Er is een bedrag ‘in het voren’ geleend voor onder andere de Lichtbron, tegen een rente van bijna 
1,2%. Dat is de rente die geldt voor de kapitaallasten. Als we nu zouden moeten gaan lenen, zou het 
hogere rentepercentage van belang zijn. Dat is hier dus niet het geval.”


